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Onderstaand wat suggesties.

COVID-19-coérdinatie

3.

Tijdens de informele Europese Raad van 21 januari jl. hebben de regeringsleiders afgesproken dat het vaccinatieproces moet

worden versneld en dat ervoor moet worden gezorgd dat bedrijven hun leveringsverplichtingen nakomen, zo constateren de leden

van de VVD-fractie. De VVD-fractie vraagt het kabinet of zij kan aangeven welke inzet Nederland in dit verband zal leveren? Hoe

beoordeelt het kabinet de Europese inzet, in het bijzonder van de Europese Commissie, om het vaccinatieproces te versnellen, zo

vragen de leden van de VVD-fractie?
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Antwoord van het kabinet
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De leden van de CDA-fractie hebben een aantal vragen over de Europese vaccin-inkoop. Deze leden hebben kennisgenomen van

verschillende publicaties van Halix in Leiden en de Europese vaccin-inkoop. Halix in Leiden maakt vaccins van AstraZeneca waarmee

meer dan 10 miljoen Britten tot nu toe gevaccineerd zijn. De leden van de CDA-fractie zouden allereerst graag vernemen welke

overleggen er zijn geweest met Halix en welk standpunt het Nederlandse kabinet daarin heeft genomen. Voorts vragen de leden

van de CDA-fractie welke afspraken er gemaakt zijn over de beschikbare vaccins. >>ea
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5.

De leden van de CDA-fractie vragen vervolgens op welke wijze het contact en contract van het Nederlandse kabinet met Halix is

overgedragen aan de Europese Commissie, toen de Europese Commissie vanaf juni 2020 centraal de inkoop van vaccins voor de

hele Europese Unie ging regelen. Op welk moment heeft het Nederlandse kabinet aan de Europese Commissie meegedeeld dat

Halix vaccins aan het produceren was in Nederland, zo vragen de leden van de CDA-fractie? > EE- GMT
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6.

Recentelijk is de nieuwe regulering ingegaan dat landen exportvergunningen moeten worden afgeven voor de export van vaccins.

Dat vereist natuurlijk inzicht in hoeveel vaccins er werkelijk in Nederland geproduceerd zijn en worden, zo constateren de leden

van de CDA-fractie. Heeft het kabinet per maand en per fabrikant (Halix, Jansen & Jansen en wellicht anderen) inzicht in hoeveel

vaccins daar het afgelopen jaar geproduceerd zijn en hoeveel vaccins daar nu wekelijks geproduceerd worden. Indien dat niet zo is,

hoe gaat het Nederlandse kabinet zich inspannen om zo spoedig mogelijk dat inzicht te krijgen? Verder vernemen de leden van de

CDA-fractie graag of en welke vergunningen tot export van vaccins zijn afgegeven, wat de data zijn van deze vergunningen en

hoeveel en waarnaar toe er geéxporteerd is. >> 5.1.2e
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11.

De leden van de D66-fractie vragen hoe het kabinet de wijze waarop de vaccinatieaanbesteding en levering is gelopen becordeelt,

met name omtrent AstraZeneca en de rol van de voorzitter van de Europese Commissie? Hoe hopen de Europese Commissie en

Nederland soortgelijke fouten in de toekomst te voorkomen? Welke inzet zal het kabinet namens Nederland leveren om te zorgen

dat bedrijven hun leveringsplicht nakomen? Hoe apprecieert het kabinet de intentie van lidstaten om vaccins die niet in de EU

worden geproduceerd, zoals het Russische ‘Sputnik V’ vaccin, aan te schaffen en te gebruiken? Of indien gewenst, te starten met

de productie van deze vaccins binnen de EU? Daarnaast vragen de leden van de D66-fractie hoe de Europese Commissie van plan is

om regie te houden over de vaccinatie-uitrol, wanneer er vaccins van buiten de EU gebruikt gaan worden in lidstaten? >> Fal
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12.

De leden van de D66-fractie constateren dat Zuid-Afrika het vaccin van Janssen, dat in Nederland wordt geproduceerd, wil gaan

inzetten. Hoe voorkomen we bij het Janssen vaccin soortgelijke leveringsproblemen als met het AstraZeneca, voordat de vaccins

ook hier zijn goedgekeurd, zo vragen de leden van de D66-fractie? >>
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De leden van de SP-fractie vragen of er ondertussen ook al meer zicht is op de locaties waar, binnen de Europese Unie, vaccins

kunnen worden geproduceerd?
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Daarnaast vragen de leden van de SP-fractie wat de ervaringen tot nu toe zijn met de exportcontroles die de EU uitvoert? Is er

inderdaad sprake van het exporteren van voor de EU bestemde vaccins en, zo ja, in welke mate? Zijn er eventueel lichtingen

vaccins tegengehouden, zo vragen de leden van de SP-fractie?
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van: INEXENN)EXE@ minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 11:44

@minbuza.ni’ <[INEKELINN© minbuza.ni>; EKER. SEEEM@minvws.ni>;
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: SO vragen RAZ -- DEADLINE vandaag

Urgentie: Hoog

Hoi,

Ik ga hiermee aan de slag, maar ongetwijfeld ontbreekt het me aan kennis om alles te beantwoorden. Daarnaast ben ik niet

helemaal thuis met toon of gewenste formuleringen van SQ’s. Zouden jullie ergens eind vandaag een gaatje vrij willen houden

om hier naar te kijken/op aan te vullen?

Dank!

Groet


